
 
 
Viva Bolig Afd. 1  1 

Afdelingsbestyrelsen, Viva Bolig - afd. 1. 

Referat 
 

Mandag d.28-09-2015 

 
Tilstede: Palle, Lone, Erik, Niels og 
Sanne 

Gæster: Klaus Bonde, Jan Kristensen, Rasmus, Martine Kuhn 

Afbud: Emilie 

Referent Sanne 

 
Markvandring i afd. 1, 28-09-2015, se særskilt referat 
 

 
1. Godkendelse af referat 

Godkendt 
 
2. Formanden orienterer 

Nyt Salling-katalog er kommet. Nyt jubilæumsvalgkatalog bliver lavet på Administrationen – Palle 
sørger for det. 
Sønderbro-skolen er kommet med et nyt forslag, Palle snakker med afd.3 om deres mening. Palle 
melder ud til resten af bestyrelsen. 
Palle orienterede om indsigelsen omkring Karolinelund. Der arbejdes politisk på nye retningslinier. Palle 
følger op på sagen løbende. 
Afd.19 har betegnelsen ”ældre-boliger”. Skal de under afd.1 eller? Pt. betaler afd.1 for al service. 
Senest til januar 2016 skal det afgøres om vi skal adoptere dem.  
Der er kommet vand-afregning og nogle lejligheder har meget stort forbrug. Alle målere er tjekket og alt 
tæller korrekt. Carsten kontakter familien og hjælper med at lave nye rutiner for at spare på vandet. 
Der kommer et indlæg i Kontakten om indbo-forsikring. Afdelingen dækker al installeret og beboeren 
hæfter for resten. 
Palle og Kai deltog –godt arrangement. 

 
3.  Driften 
 
4.  Økonomi 
 
5. Renoveringer 
 
6. Samarbejde 
 
7. På bedding 
 
8. Runden 
 
9. Eventuelt 
 
10.Næste møde 
 
 
Mandag den 26.10.15 kl.16-18 uden mad 
 
 
Mødet hævet kl.21 


